
 
 

 
Date: 23-JULY-2023 :2023 التاريخ-JULY-23 

  

Subject: New Shore Tension Units for GCT Terminal :محطة الشحن العام  جديده ال  هيدروليكيةال رساءالأ  اتوحد  الموضوع 
 

 

 

Dear Valued Customer, 

 
 

  :العملاء الافاضل

  
Due to the increased demand and to better facilitate ship-to-ship 

operations, we have recently purchased additional Shore Tension 

Units (further STU). These units are highly effective in ensuring a 

safe and secure mooring operation especially during the monsoon 

season, improving the overall operational efficiency of the port, 

and avoiding any parting of the line due to increased surge 

 

 

To ensure smooth vessel handling and to optimize utilization of 

these STUs, we ask that you inform the respective ship owners, 

operators, to pre-book the required number of STUs. This will 

enable us to allocate the necessary resources and have the units 

readily available when the ship arrives. 

 

Advance booking will also help us plan the deployment of our staff 

and equipment, ensuring a smooth docking process and 

minimizing any delays or interruptions. We highly encourage 

proactive communication between your teams and vessels to 

ensure required STUs are available during scheduled port calls. 

 

For bookings or any inquiries related to additional STUs, please 

contact our dedicated Port Control team at 

portcontrol@salalahport.com and they will assist you in coordinating 

the booking process and answering any questions you may have. 

 

We appreciate your cooperation and collaboration in implementing 

this proactive approach. 

We look forward to your support and cooperation. 

قمنا   نظرًا للطلب المتزايد ولتسههيل ممليات شهحن السهبن لشهكل  فضهل  

إضههافيةه ه ه الوحدات فعالة للياية ف   إرسههاءمؤخرًا لشههراء وحدات 
ضههمان مملية إرسههاء  منة ومةمونة لشههكل خام خلال موسههم الريا  
الموسههمية و وتحسههين الكباءت التشههييلية اةجمالية للميناء و وتجنب    

 واندفاع التيار  حركةلسلب زيادت  انقطاع لحلال السبن
 
 

 الأرسهاءلضهمان التعامل السهلل للسهبن ولتحسهين الاسهتبادت من وحدات 
إللاغ مالك  السهبن والمشهيلين المعنيين لحجز العدد   مه ه و نطلب منك

مسهههلقًاه سهههيمكننا  لخ من تخ هههيم  إرسهههاءوحدات المطلوب من 
 الموارد اللازمة وجعل الوحدات متاحة لسهولة مند و ول السبينةه

 
  التخطيط لنشهر موظبينا ومعداتنا و سهيسهامدنا الحجز المسهلي  يضهًا ف

مما يضهمن مملية إرسهاء سهلسهة وتقليل    تةخير ه نحن نشهجة لشهدت 

  رسهاء الأوحدات والسهبن لضهمان توفر   مالات هال الاسهتلاق  لين فرقك
 المطلولة  ثناء مكالمات الميناء المجدولةه

 

 اةضهههافية    رسهههاءالأللحجوزات  و    اسهههتبسهههارات متعلقة لوحدات 
المنهافه  المخ هههههم لهدينها ملى   مراقلهة يرجى التوا هههههل مة فريي

 portcontrol@salalahport.com   وسهو  يسهامدونخ ف  تنسهيي

 مملية الحجز واةجالة ملى     سئلة قد تكون لديخه
 

 نهج الاستلاق هنحن نقدر تعاونخ وتعاونخ ف  تنبي  ه ا ال
 نحن نتطلة إلى دممكم وتعاونكمه

  
 

 
 

 
 

Should you have any concerns and/or queries, please reach 
out to the customer care team on: 
 

customercare@salalahport.com 

 : التواصل مع فريق خدمة العملاء علىعدم التردد في   اذا كانت لديكم اي استفسارات الرجاء
 
 

customercare@salalahport.com 
 
Port of Salalah Team. 

 
 .صلالةمع تحيات فريق العمل في ميناء 
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